
STYREREFERAT 
SPANSK VANNHUNDKLUBB NORGE (SVK) 

_______________________________________________ 
 

Møte nr. 8/2024 
Tidspunkt: Torsdag 26. september 2024, kl. 19:30-22:00 (Teams) 

Til stede:  Trude H Solhaug, Svein Sollie, Jenny Marie Savio, Stine Johannesen 

Heimestøl, Siv Elisabeth Strøm, Stein Sandvik (fra 20:40) 

Fraværende:  Stein Sandvik (til 20:40) 

  

Referent: Jenny 

_________________________________________________________________________ 

 

 

 

75-24   Godkjenne innkallelse og styrereferat 7/2024 

Vedtak: Innkalling og referat 7/24 godkjennes og publiseres på hjemmesiden. 

 

76-24   Økonomi 

Rasespesialen gikk mer i underskudd enn budsjettert for på grunn av lavt påmeldingstall og 

ikke forventede utgifter fra campingen. Vi kommer til å bestride noen av utgiftene som 

campingen har kommet med etter rasespesialen. 

 

Dommeren har ikke ønsket dagpenger for jobben, men har fått dekket en ekstra overnatting. 

 

77-24   Rasespesialen 2024 - evaluering 

Det var svært god stemning med blide og hyggelige folk. Utstillingen fungerte veldig bra og 

det var mye premier til alle, noe vi får gode tilbakemeldinger på. Vi er fornøyde med innkjøp 

og sponsorer. Ringsekretær og skriver fungerte bra.   

Aktivitetspostene som raserådet arrangerte, var veldig populære. Premie til alle som deltok. 

Natursti var en fin måte å få litt mer ut av den felles turen. Premier her også. 

Det var veldig fint at vi fikk ha hele «fotballbanen» på campingen for oss selv.   

 

Vi solgte en del lodd, kaffe, boller og klubbartikler. Det ble mye premier igjen fra loddsalget 

etterpå. Her bør vi gjøre en endring til neste gang (f.eks. flere vinnertall, nummerere premier, 

premiekategorier e.l.). Det var få som møtte til felles grilling på fredag, så det kan vi vurdere 

å droppe neste gang. Hovedgrillingen er uansett på lørdag når det ikke er jubileum med 

middag. Når det gjelder opprigging, så kan vi i styret/utstillingskomite kommunisere bedre i 

forkant. Hokksund Camping er et flott sted å ha rasespesial på. Alt har fungert fint utenom 

bookingsystemet og et overraskende betalingskrav vi har mottatt i ettertid. Vi bør i fremtiden 

ta hyttebooking via klubben slik at vi selv kan holde oversikt. Vi vurderer uansett et annet 

sted for neste rasespesial.    

 

 

 



78-24 Rasespesialen 2025 

Vedtak: Det blir ikke spesialutstilling i 2025, fremover vil rasespesialen bli arrangert hvert 

andre år. Vedtaket er enstemmig. Vedtaket evalueres hvert år. 

 

Bakgrunn for vedtak: Det krever mye tid og arbeid å arrangere spesialutstilling. Få påmeldte 

gir heller ikke ønskede resultater med tanke på økonomi. Styret mener derfor det er mer 

hensiktsmessig å forflytte ressursene til andre oppgaver. Styret drøftet andre enklere og 

billigere alternativer, men falt ned på at annethvert år er det beste alternativet. 

 

 

79-24 10-års jubileum 

Middagen var svært vellykket, med god stemning. Nigel holdt et godt foredrag for oss og 

Torine ble tildelt hedersmerket. Det ble en veldig hyggelig kveld med god mat og gode 

samtaler.  

Noen medlemmer fikk tildelt jubileumsgaven under middagen og utstillingen. Vi sender ut til 

resten av medlemmene via posten.  

 

80-24 Info fra raserådet 

Raserådet jobber nå med et informasjonsskriv om dillution-genet i rasen, dette sendes ut til 

alle medlemmene sammen med informasjon om DNA-tester. Raserådet får en egen 

informasjonsspalte i nyhetsbrevene. 

Oppdrettersamlinga som var planlagt i år blir utsatt. 

 

81-21 Info fra gonioskopiprosjektet 

Prosjektgruppa har sendt ut mail til alle oppdretterne om muligheter for en samtale 

angående gonioskopi/glaukom. Gruppa har en kjøreplan for hvordan samtalene skal foregå. 

Ellers jobbes det med statistikk, forskning og genetikk, samt informasjonsskriv. 

 

82-24  SVK Helseskjema 

Ingen nye svar er kommet inn. Vi deler på nytt. 

 

83-24 Distriktskontakter 

Vestfold og Telemark arrangerer tur til Langøya 20. oktober. Det innvilges støtte for omsøkte 

midler til båtskyss. 

Det er tatt kontakt med medlemmer i Agder, som vi har mottatt forslag på som ny 

distriktskontakt. Vi avventer endelig svar.  

 

84-24  Sosiale medier 

Ikke noe nytt å referere. 

 

85-24  Innkommet post 

Ikke noe nytt å referere.  

 

86-24 Årsmøte 2025 

Vedtak: Dato for årsmøtet blir 15. mars 2025 

 

 

 



87-24  Eventuelt 

87-1-24 Oslo Dog Show 2025 

Vedtak: Vi melder oss på rasestand og raseparaden på Oslo Dog Show 2025 

 

87-2-24 Årets hund 

Premier og diplom for 2023 blir sendt ut. 

 

 

Dato for neste møte:  

24. oktober, kl. 19.30-21.30 

28. november 

16. januar 


